
 
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 0321-0002/2018-2 
Datum: 21. 03. 2018 

 

Z A P I S N I K 
 

22. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 21. marca 2018. 
 
 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 12, Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Sejo je vodil župan Občine Šmarje pri Jelšah Stanislav Šket. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja KRULEC VIDOVIČ, 
Gorazd MOČNIK, Franc NAMURŠ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK 
PERDIH, Marinka STRAŠEK, David STUPICA, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Jože 
TRATENŠEK in Davorin VREČKO. 
 
Opravičeno odsotna: Matjaž ŠTRUKLEC in Ivan ŽABERL. 
 
Na seji so bili prisotni še: 
 župan – Stanislav Šket; 
 občinska uprava: Simona Dobnik (direktorica občinske uprave), Mateja Pilko (vodja 

oddelka za finance in proračun), mag. Zinka Berk (vodja oddelka za gospodarstvo), mag. 
Anita Reich (vodja oddelka za okolje in prostor), Damjan Boštjančič (vodja oddelka za 
družbene dejavnosti), Sergeja Javornik (koordinatorica za odnose z javnostmi) in Monja 
Artnak (administratorka v oddelku za splošne in pravne zadeve); 

 novinarji: Monika Šeligo (Rogaške novice), Snežana Prebil (Štajerski val); 
 
Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 14 svetnikov. 
 
Župan je v uvodu vse prisotne lepo pozdravil.  
 
Svetniki so pred sejo prejeli kopijo pisnega odstopa Jožefa Čakša z mesta občinskega 
svetnika. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je svetnike seznanila, da je Jožef Čakš dne 20. 
03. 2018, torej dan pred sejo občinskega sveta, v skladu s 37.a členom Zakona o lokalni 
samoupravi, odstopil z mesta občinskega svetnika, na katerega je bil izvoljen na listi SLS 
Šmarje pri Jelšah.  
V nadaljevanju je svetnike seznanila s postopki za imenovanje novega svetnika z liste SLS. 
 
 

AD 1. 
 

PREDLOG ZAPISNIKA 21. REDNE in 5. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH 
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Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta pripombe na zapisnika. 
Ugotovljeno je bilo, da na zapisnika ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 21. redne seje Občinskega 
sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 20. 12. 2017 in 5. dopisne seje Občinskega sveta 
Občine Šmarje pri Jelšah z dne 06. 03. 2018. 
 
Navzočnost se je spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 22. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 21. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2017 – 1. 

in 2. obravnava 
4. Poročilo o postopku izbire koncesionarja za izvajanje lokalne gospodarske javne 

službe operaterja distribucijskega sistema zemeljskega plina v Občini Šmarje pri 
Jelšah 

5. Letno poročilo izvedenih ukrepov iz akcijskega načrta LEK Šmarje pri Jelšah v letu 
2017 

6. Predlog prodaje stavbnih zemljišč v poslovni coni Šmarje zahod 
7. Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila 

Šmarske novice v letu 2017 
8. Predlog sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 
9. Predlog sklepa o ukinitvi družbene lastnine v splošni rabi 
10. Predlog dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šmarje pri 

Jelšah za leto 2018 
11. Pobude in vprašanja 
12. Razno 
 
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta morebitno pripombo v zvezi z dnevnim redom. 
 
Ugotovljeno je bilo, da na dnevni red ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 22. redne seje. 
 
Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
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Župan je svetnike obvestil, da so sklepi 21. redne in 5. dopisne seje realizirani in so navedeni 
v zapisniku seje občinskega sveta.  

 
 

AD 3. 
 

PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA 
LETO 2017 – 1. IN 2. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Mateja Pilko je v imenu oddelka za finance in proračun, podala obširno obrazložitev.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je sprejel Zaključni račun proračuna Občine 

Šmarje pri Jelšah za leto 2017.  

 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 

 

AD 4. 
 

POROČILO O POSTOPKU IZBIRE KONCESIONARJA ZA IZVAJANJE LOKALNE 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽE OPERATERJA DISTRIBUCIJSKEGA SISTEMA 

ZEMELJSKEGA PLINA V OBČINI ŠMARJE PRI JELŠAH 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Mag. Anita Reich, vodja oddelka za okolje in prostor, je podala poročilo. Izpostavila je 
aktivnosti za plinifikacijo naselja Šmarje pri Jelšah, ki so se odvijale do podpisa koncesijske 
pogodbe ter aktivnosti koncesionarja (Petrol d.d. Ljubljana) po podpisu koncesijske pogodbe.  
Posebej je poudarila, da se bo vzporedno z izgradnjo plinovoda gradilo tudi optično omrežje. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Irena Stepišnik Perdih, Zdenka Orač, Tea Devin,  David Stupica, Gorazd 
Močnik in Davorin Vrečko. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala, ali tisti, ki niso ob trasi plinovoda, tudi nimajo možnosti 
optičnega omrežja.  
 
Mag. Anita Reich je odgovorila, da se bo optično omrežje v enem delu gradilo hkrati s 
plinovodom, drugače se bo pa optika gradila na lokacijah, kjer ne sovpada s plinom. 
 
Župan je odgovoril, da bo z optiko pokrito celotno Šmarje pri Jelšah. 
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Zdenka Orač je ob tem opozorila, da se naj ne pozabi tudi na naselje Stranje. 
 
Tea Devin je predlagala, da naj bo za priključitev na plin vključen tudi upokojenski blok v 
Šmarju pri Jelšah. 
 
David Stupica je vprašal, kdo nosi strošek priključkov do individualnih hiš. 
 
Anita Reich je pojasnila, da so priključki do 25 m oddaljenosti od parcele strošek 
koncesionarja, občani pa se bodo o tem lahko individualno pogovarjali s predstavnikom 
Petrola. 
 
Gorazd Močnik je pri tem opozoril in predlagal občinski upravi, da se opravi analiza za cca 
10 – 15 let naprej, in se razmisli tudi o tem, da se ob izgradnji plinovodnega omrežja hkrati 
položi tudi več cevi. 
 
Mag. Anita Reich je dodala, da je z izgradnjo plinovoda seznanjen tudi OKP Rogaška Slatna, 
ki bi se lahko priključil ob morebitni izgradnji kanalizacije ali vodovoda. 
 
David Stupica je podprl predlog Gorazda Močnika in menil, da je to dobra naložba za naprej. 
 
Župan je dejal, da bo občinska uprava predlog proučila. 
 
Davorin Vrečko je pohvalil mag. Anito Reich in občinsko upravo za dobro izpeljan projekt.  
 
Po razpravi je bil sprejet 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil s Poročilom o postopku izbire 
koncesionarja za izvajanje lokalne gospodarske javne službe operaterja 
distribucijskega sistema zemeljskega plina v občini Šmarje pri Jelšah. 
 

 
 

AD 5. 
 

LETNO POROČILO IZVEDENIH UKREPOV IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LEK ŠMARJE PRI 
JELŠAH V LETU 2017 

 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mag. Anita Reich, vodja oddelka za okolje in prostor, je podala poročilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljala je Irena Stepišnik Perdih, ki je vprašala, ali je občina finančno pomagala 
socialnim kategorijam in predlagala, da se v prihodnje razmisli tudi o tem. 
 
Župan je pojasnil, da bo občinska uprava ta predlog proučila, vendar realiziran ne bo v letu 
2018, ker je proračun že sprejet.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z letnim poročilom o izvedenih 
ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta Občine Šmarje pri 
Jelšah v letu 2017. 
 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 6. 
 

PREDLOG PRODAJE STAVBNIH ZEMLJIŠČ V POSLOVNI CONI ŠMARJE ZAHOD 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Davorin Vrečko, Irena Stepišnik Perdih in Janko Šket. 
 
Davorin Vrečko je menil, da je naklonjen temu, da se obe parceli prodata enemu ponudniku 
in da se komunalno uredita obe parceli. 
 
Ireno Stepišnik Perdih je zanimalo, če je občina razmišljala o tem, glede na površino teh 
parcel, da bi bil sprejet izvedbeni načrt oz. na podlagi česa bi se obračunala komunalna 
opremljenost, ter kako bi naj ta del cone izgledal po koncu izgradnje, da bo ekološko in 
okolju prijazno in kakšno je stališče občine. 
 
Mag. Anita Reich je odgovorila, da v obstoječih prostorskih aktih za to območje ni predvidena 
izdelava podrobnejšega prostorskega načrta (OPNN-ja), vsekakor pa bo občinska uprava 
sodelovala s potencialnim investitorjem od začetka idejne zasnove naprej.  
 
Janko Šket je menil, da je smiselno, da se ta zemljišča prodajo enemu ponudniku in podprl 
vse aktivnosti, ki se peljejo naprej v tej smeri. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se strinja z nadaljevanjem postopka prodaje 
stavbnih zemljišč v PC Šmarje zahod in pooblašča župana za vodenje postopka in 
sklenitev ustrezne pogodbe. 
 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 7. 
 

POROČILO O DELU UREDNIŠKEGA ODBORA IN FINANČNEM POSLOVANJU 
OBČINSKEGA GLASILA ŠMARSKE NOVICE V LETU 2017 
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Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Sergeja Javornik, odgovorna urednica do 28. 12. 2017, je podala poročilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Mimica Kidrič, Franc Namurš, Maja Špes, Tea Devin, Branka Kovačič in 
David Stupica. 
 
Mimica Kidrič je opozorila, da je skupni strošek izdajanja občinskega glasila v letu 2017 večji 
kot 24.805 evrov, kot je zapisano v gradivu. 
Želela je informacijo, kakšen je točen strošek enoletnega časopisa oz. zakaj ni nikjer v 
poročilu stroška tistega dela plače odgovorne urednice, ki je bil namenjen časopisu šmarske 
novice. 
 
Mateja Pilko je pojasnila, da je zajeto poslovanje celotnega leta 2017, stroški, ki so nastali v 
decembru 2017 pa so se poravnali v januarju 2018. 
 
Sergeja Javornik je spomnila, da je že na eni izmed sej Simona Dobnik pojasnila, in je tudi v 
zapisniku zapisano, da je bilo njeno delo urejanja občinskega glasila, ena od delovnih 
obveznosti v sklopu delovnega mesta, za kar pa ni dobila nobenega posebnega plačila in 
zato tudi ta strošek ni prikazan v specifikaciji stroškov občinskega glasila. 
 
Franc Namurš je pojasnil, da svetniki želijo odgovor, koliko procentov delovnega časa je 
Sergeja Javornik porabila za izdelavo in pripravo glasila. 
 
Maja Špes je svetnike opozorila, da se v mesecu decembru svetniki niti zahvalili niso 
uredniškemu odboru, ki se je trudil po svojih zmožnostih, vprašala pa je, ali smo dosegli 
izboljšave, ki so bile obljubljene s prenosom tega glasila na zavod za turizem, šport in 
mladino. 
V nadaljevanju je podala svoje mnenje in mnenje nekaterih šmarčanov o novem šmarskem 
glasilu. Opozorila je, da je to občinsko glasilo, vendar manjka grb občine na prvi strani,  
fotografije so zelo slabe, beseda župana bi morala biti na 2. in ne na 8. strani glasila, glasilo 
ni lektorirano. Dejala je, da jo zelo skrbi, ker smo zaradi prenosa glasila zelo obremenili 
zavod, ki svojega dela ne opravlja kot bi moral in za kar je bil tudi ustanovljen. 
 
Tea Devin je v razpravi pojasnila Maji Špes, da je bilo v novo glasilo vloženo veliko ur dela, 
da je njej osebno časopis lep, vprašanje je le zakaj na njem ni grba občine. 
 
Branka Kovačič je podala pobudo, da Sergeja Javornik prevzame lektoriranje glasila, ker je 
za lektoriranje najbolj primerna in s tega področja zelo strokovna, prepričana je, da ne bo 
prišlo do nobenih težav, ker ve kakšne so smernice. Predlaga, da pobudo najprej obravnava 
uredniški odbor in nato sveta zavoda TŠM. 
 
David Stupica je omenil, da bi bilo prav, da novemu uredniškemu odboru, ki pripravlja glasilo 
vsi pomagamo ter ga podpremo, saj gre za občinsko glasilo celotne občine Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Župan je spomnil, da je že na decembrski seji občinskega sveta opozoril, da zavod ne bo 
mogel izdati številke glasila v mesecu januarju. 
 
Po razpravi je bil sprejet 
 
UGOTOVITVENI SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se seznani s poročilom o delu uredniškega 
odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Šmarske novice v letu 2017. 
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AD 8. 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI JAVNE INFRASTRUKTURE NA PODROČJU 
KULTURE 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Sklep o določitvi javne infrastrukture 
na področju kulture. 

 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 9. 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI DRUŽBENE LASTNINE V SPLOŠNI RABI 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljala je Irena Stepišnik Perdih, ki je predlagala, da zaradi racionalnosti skice, iz 
katerih so razvidne parcele, na katerih se ukinja status družbene lastnine v splošni rabi, 
naslednjič prikažejo na enem listu. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Ukine se status zemljišča v splošni rabi na naslednjih nepremičninah z ID 

znakom parcela 1210 1359/25, parcela 1209 890/8,  parcela 1186 1149/7,  parcela 

1186 1149/8, parcela 1186 1149/5, parcela 1186 1149/10, parcela 1186 1171/12, 

parcela 1186 1171/13, parcela 1186 1171/15, parcela 1186 1171/16, parcela 1186 

1171/2, parcela 1186 1171/10, parcela 1186 1171/9 in parcela 1186 1171/8. 

2. Na navedenih parcelah pridobi lastninsko pravico Občina Šmarje pri Jelšah. 

3. Sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu RS. 

 
Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
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AD 10. 
 

PREDLOG DOPOLNITVE NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
I. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Šmarje pri Jelšah za leto 
2018 se dopolni z: 
 
A) ZEMLJIŠČA 
Zap. 

št. 
Šifra in 

k.o. 
Parc. št. Velikost 

parcele 
Raba 

zemljišča 
Orient. 

vrednost 
v € 

Solastniški 
delež 

Opombe 

1. 1210-
Pristava 

1359/25 224 m2 kmetijsko ocena 1/1 Opuščena trasa v k.o. 
Pristava 

2. 1209- 
Koretno 

890/8 44 m2 kmetijsko ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
333/1 k.o. Koretno 
(Strašek) 

3. 1186-
Sladka 
Gora 

1171/9,1149/10 
in 1149/7 

800 m2 kmetijsko, 
stavbno 

ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
968/4,991/2,992/4 in 
1179 k.o. Sladka Gora 
– Majcen  

4. 1186-
Sladka 
Gora 

1171/8 149m2 kmetijsko ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
970/2 k.o. Sladka 
Gora – Smodej  

5. 1186-
Sladka 
Gora 

1171/13 144 m2 kmetijsko ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
966/3,966/6,978/4, 
979/2 k.o. Sladka 
Gora – Fidler 

6. 1186-
Sladka 
Gora 

1171/12 72 m2 kmetijsko ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
980/2 k.o. Sladka 
Gora – Nunčič 

7. 1186-
Sladka 
Gora 

1149/8 97 m2 kmetijsko, 
stavbno 

ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
987/2 in 989/4 k.o. 
Sladka Gora – 
Vipotnik 

8. 1186-
Sladka 
Gora 

1149/5 467 m2 kmetijsko, 
stavbno 

ocena 1/1 Menjava za parc. št. 
998/5 in 998/3 k.o. 
Sladka Gora – Rupnik 

 
 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 11. 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo in vprašanje so postavili: 
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- svetnica Mimica Kidrič je spomnila na ureditev spominske sobe Radia Šmarje pri 
Jelšah ter zakaj se je že večkrat preložila glavna obravnava na sodišču za Golf 
klub Jelšingrad. 

 
Župan je odgovoril, da bo Radio Štajerski val v mesecu maju in juniju uredil 
spominsko sobo v Skazovi hiši ob 65-letnici radia. 
 
Simona Dobnik je pojasnila, da je sodišče že 3-krat razpisalo glavno obravnavo, 
vendar je vsakokrat prišlo do preložitve, enkrat zaradi odvetnika tožeče stranke in 
enkrat zaradi odvetnika tožene stranke. Zadnja preložitev je bila prestavljena na 
8. maj 2018. Preloženo je bilo na predlog sodišča, glede na to, da se pravdni 
oddelek v Celju seli na drugo lokacijo in so vse tiste glavne obravnave, ki so bile 
razpisane v tem času, prestavili na mesec maj.  

 
- svetnica Marinka Strašek je vprašala, kje se je zataknila zadeva v zvezi s 

kolesarsko stezo Mestinje in ali je možno pridobiti od Telekoma podatke, kje v 
občini Šmarje pri Jelšah je že pripravljeno optično omrežje. 

 
 Župan je odgovoril, da je direktor Direktorata za infrastrukturo podpisal sporazum  
 o 100 % financiranje nadomestne ceste Mestinje – Stranje zaradi ukinitve devetih 
 železniških prehodov.  
 Mag. Anita Reich je dodala, da se je zadeva zataknila na Ministrstvu za okolje in  
 prostor, Sektorju za celovito presojo vplivov na okolje. 
 Davor Vrečko je predlagal, da bo v zvezi z optičnim omrežjem pridobil podatke in   
 jih posredoval mag. Aniti Reich. 
 

- svetnica Maja Špes je vprašala, ali je res, da bo morala Občina Šmarje pri Jelšah 
plačati 80 do 90 tisoč evrov za parcelo pod osnovno šolo, kjer se konča novi  
nadhod. 

 
Župan je pojasnil, da je to res, pogodba je bila podpisana leta 2014, bil pa je to 
predpogoj pred začetkom gradnje. 
 

- svetnik David Stupica je omenil zadnjo dopisno sejo in podprl vse projekte, ki se 
izvajajo, obenem pa opozoril, da imamo v Državnem prostorskem načrtu še 
vedno planirano obvoznico, zato mora biti vsak poseg na tem območju 
zavarovan. 
Podal je pobudo, da je odprt razpis za pomoč občinam pri vzpostavitvi 
brezplačnega dostopa do širokopasovnega interneta. 
 
Župan je seznanil, da so pristojni na Ministrstvu za infrastrukturo, Sektorju za 
investicije povedali, da je največji problem Ministrstva za okolje in prostor pri 
izgradnji obvoznice Šmarski potok, sicer bi se že podrobno načrtovala obvoznica 
pri železniški progi. 
 

- svetnica Zdenka Orač je vprašala, kako Občina Šmarje pri Jelšah kontrolira in 
spremlja, da se sredi vasi, na deželi, v neokrnjeni naravi, gradi veliko podjetje kot 
so Vitli Krpan in kakšne so meje pri teh gradnjah. 
 
Župan je obrazložil, da ima podjetje 270 zaposlenih, da gre tu za veliko delovnih 
mest in da mora podjetje za vsako gradnjo pridobiti tudi uporabno dovoljenje. 
Davor Vrečko je dodal, da mora občina podpirati gospodarstvo, izpostavil pa je 
problem podjetnika, ker ima sedež podjetja v Jazbinah, dislocirano enoto pa v 
Mestinju. 
 
Irena Stepišnik Perdih je pojasnila, da ta problem ni nastal na Upravni enoti, 
ampak je Občina Šmarje pri Jelšah že pred več leti obravnavala pobudo 
podjetnika, ko je iz majhne delavnice prvič širil proizvodnjo in takrat podala 
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podjetniku pozitivno mnenje. Pozitivna mnenja je občina podjetniku podala tudi pri 
naslednjih dovoljenjih. Seznanila pa je, da ima podjetje Vitli Krpan sedaj stroškov 
neprimerno več, kot če bi širil proizvodnjo v industrijski coni. 
 

- svetnica Irena Stepišnik Perdih je podala tri pobude: 
1. pobudo, da se v večjih naseljih oz. znotraj stanovanjskih sosesk v Šmarju pri  

                       Jelšah v skladu z novo zakonodajo, omeji oz. prepreči  polivanje gnojnice v  
                       Šmarju pri Jelšah 

2. pobudo, da se občina odloči in začne pripravljati projekt za celovito ureditev 
šmarskega trga oz. centra  

3. pobudo glede komunalnega prispevka in sicer, ko so se  v dogovoru med 
Občino Šmarje pri Jelšah in Upravno enoto spreminjala gradbena dovoljenja 
iz nadomestnih v redne gradnje, se je zaznalo večje število sprememb 
namembnosti objektov iz enostanovanjske v dvostanovanjske objekte. To 
pomeni, da so si mladi na podstrešju uredili svoje stanovanje, kar bi bilo 
potrebno podpreti. Naša zakonodaja za take spremembe zahteva gradbeno 
dovoljenje.  Vprašala je, če ima Občina v Odloku o komunalnem prispevku za 
tako dovoljenje predvideno plačilo komunalnega prispevka. Če ima, je 
predlagala, da se sprememba, ko se uredijo samo prostori na podstrešju za 
mlajšo generacijo, v odloku predvidi kot posebna olajšava, oziroma, da so 
investitorji upravičeni do plačila  komunalnega prispevka.  

 
Župan je odgovoril, da bo odgovor glede komunalnega prispevka pripravljen do 
naslednje seje občinskega sveta. 
 
 

AD 12. 
 

RAZNO 
 

Župan je seznanil, da je Nadzorni odbor sprejel dopolnitev Letnega programa dela za in 
nadzora za leto 2018 in sicer bo na predlog župana opravil Nadzor porabe finančnih sredstev 
Nogometnega kluba Šmarje pri Jelšah za leti 2016 in 2017. 
  
Župan je podal informacijo o tekočih investicijah, ki se izvajajo v občini in sicer: gradnja 
novega nadhoda v Šmarju pri Jelšah ter izgradnja telovadnice pri Sv. Štefanu. Prav tako se 
občinski svet seznani z uspešnim pridobivanjem služnostnih pogodb za kanalizacijo naselij 
Grobelno in Šentvid.  
  
Svetnike je seznanil, da bo naslednja redna seja občinskega konec meseca aprila. 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 22. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je župan ob 18.05 sejo končal. 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Župan 
                                                                                                            Stanislav ŠKET 


